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Da je srbijansko društvo podeljeno po šavovima, nije ništa novo i to traje i čuva se poput neke
tradicije.   Staro, ali nešto malo mlađe pitanje jeste i prilagođavanje preciznijem kalendaru. Za
sada - ništa od toga  

  Biserka Lapić:
  - Ličo smatram da se treba odlučiti za jedan, da tako kažem, sistem praćenja kalendara. E
sada, da li će to biti gledanje Gregorijanskog ili Julijanskog kalendara to je po meni sve jedno.
Bitno je olučiti se da bude jedna vrsta kalendara i to je najvažnije.
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